

Title (en)

Drawer with laterally accessible box.

Title (de)

Schublade mit seitlich zugänglichem Kasten.

Title (fr)

Tiroir a boîtier accessible latéralement.

Publication

EP 0082219 A1 19830629 (FR)

Application

EP 81201312 A 19811126

Priority

EP 81201312 A 19811126

Abstract (en)

A drawer, whose laterally accessible box slides in a small box, is supported at the top and at the bottom by sliding tabs (6), one of which is guided along the base wall (1) and the other of which is guided along the upper wall (3) of the small box. Pivots (8) integral with the rear wall of the box of the drawer are engaged in grooves or slots (7) in the said tabs (6). The movement of the tabs and the movement of the pivots (8) in the grooves or slots in the tabs is controlled by pulling or pushing on the drawer and is limited by stops or spurs (11) with respect to the small box. <IMAGE>

Abstract (fr)

Un tiroir dont le boîtier accessible latéralement coulisse dans une logette est soutenu en haut et en bas par des languettes (6) coulissantes guidées, une le long de la paroi de base (1) et l'autre le long de la paroi supérieure (3) de la logette. Des pivots (8) solidaires de la paroi arrière du boîtier du tiroir sont engagés dans des rainures ou fentes (7) des dites languettes (6). Le mouvement des languettes et le mouvement des pivots (8) dans les rainures ou fentes des languettes est commandé par la traction ou la poussée exercées sur le tiroir et limité par des butées ou éperons (11) par rapport à la logette.

IPC 1-7

A47B 88/06

IPC 8 full level

A47B 88/06 (2006.01); **A47B 88/48** (2017.01)

CPC (source: EP)

A47B 88/48 (2016.12)

Citation (search report)

- [A] DE 2729547 A1 19790104 - TELEFONBAU & NORMALZEIT GMBH
- [A] CH 299319 A 19540615 - KABLE BERNARD NICOLAS [FR]
- [A] BE 702444 A 19680115
- [A] DE 2056851 A1 19720518

Cited by

US7775613B2; US5597219A; US7661777B2; US6241300B1; US6585334B2; US4557533A; EP2583722A1; FR2689738A1; ES2067394A2; WO2012161895A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0082219 A1 19830629

DOCDB simple family (application)

EP 81201312 A 19811126